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Zwracam sig z uprzejm4 pro6b4 o informacjg dotycz4c4 mo2liwo6ci stworzenia

dojazdu dla osob niepelnosprawnych do kompleksu sportowo-rekreacyjnego przy Szkole

Podstawowej m 23. Ponadto mieszkaricy osiedla zwracaiq sig z pro6b4 o informacig kiedy

zostan4 naprawione uszkodzenia powstale podczas prac budowlanych przy uzyciu sprzgtu

cig2kiego na drodze dojazdowej do kompleksu i przylegtych chodnikach.

Kolejna profba dotyczy informacji kiedy furtka dla kompleksu od strony bloku

Krasirfiskiego 6 zostanie otwarta, gdyz nadziez na chwilg obecn4 przecho dzi przez

ogrodzenie, co mo2e skofcryC si9 obrazeniami ciala.

B9d9 wdzigczny zz pomoc w rozwiqzaniu poruszanych przez mieszkaric6w

problem6w.

Interpelacja napisana w oparciu o postulaty Mieszkaricow Osiedla poludnie.


